



جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

السيرة الذاتية لـ د. مروى محمد علي الرداي

البيانات باللغة الإنجليزية		البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Sami Al-Khadim Mohammed Ahmed Academic Degree: Master (in progress) Specialty: Medical Microbiology and Immunology Faculty: Laboratory medicine Department: Medical Microbiology and Immunology E-mail: marwamohammed735494@21umas.edu.ye	- الاسم: مروى محمد علي الرداي - الدرجة العلمية: ماجستير (قيد الدراسة) - التخصص الدقيق: احياء دقيقة طبية ومناعة - الكلية: الطب المخبري - القسم العلمي: كيمياء حيوية - الايميل: marwamohammed735494@21umas.edu.ye	المعلومات الشخصية
Academic & Research websites	Google Scholar: hl=ar&https://scholar.google.com/citations?user=SfIRDDsAAAAJ Research Gate: url=https://www.researchgate.net/profile/Marwa-Al-Mohammed-e/Marwa-dXIKod7g_oHktw01usg=AOvVaw&2zAIHXSdKbMQFnoECCYQAQ&sqi=2ahUKEwiwipyoqcqVAXU2Radaeei&ved=C4Q ORCID: https://orcid.org/my-orcid?orcid=0009-0001-0124-5566		المواقع الاكاديمية والبحثية
Professional Experiences :	- Experience in teaching all courses of the department of medical microbiology and immunology from 2017 to 2026 at 21 UMAS - Served as head of educational laboratory from 2017 to 2022 at 21 UMAS - Currently working as director of the	- خبره في التدريس لجميع مقررات قسم الاحياء الدقيقة الطبية والمناعة من عام ٢٠١٧م وحتى ٢٠٢٦ في جامعة ٢١ سبتمبر - عملت كرئيس قسم المعامل التعليمية في الجامعة منذ ٢٠١٧م وحتى ٢٠٢٢م	الخبرات المهنية والاكاديمية



جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

	empowerment administration , academic program coordinator at the faculty of medical laboratory , and teaching assistant in the department of medical microbiology and immunology	- حاليا مدير ادارة التمكين ومنسق اكاديمي لبرنامج التمكين ومعيد في قسم الاحياء الدقيقة الطبية والمناعة	
Education	- Master (in progress) -Bachelor's degree in medical laboratory at Sana'a university faculty of medicine and health sciences with an overall accumulative grade of excellent with honor degree (Sana'a University, Yemen Republic), 2014.. -High school degree science section (85) with the grade of (very good) 2008. -Diploma in English language with the grade of excellent in(ABI). -Experience Certificate (Head of Educational Laboratories Department) -Experience Certificate (Teaching Assistant – Microbiology and Immunology Department) -Certificate of participation in the preparation and organization of the first scientific conference of the faculty of medical laboratory sciences and twelfth scientific conference of 21 university for medical and applied sciences - Certificate of participation in a workshop on how to prepare a Research Paper at 21 university for medical and applied sciences	- درجة الماجستير- قيد الدراسة. - شهادة بكالوريوس في الطب المخبري تقدير امتياز مع مرتبة الشرف كلية الطب والعلوم الصحية جامعة صنعاء ٢٠١٤-٢٠١٥. - شهادة الثانوية العام القسم العلمي (٨٥) تقدير جيد جدا ٢٠٠٨. - دبلوم في اللغة الانجليزية (متوسط)تقدير ممتاز. - شهادة خبرة كرئيس قسم المعامل التعليمية جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية. - شهادة خبرة كمعيد في قسم الاحياء الدقيقة والمناعة جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية . - شهادة اعداد وتجهيز للمؤتمر العلمي الاول لكلية الطب المخبري الثاني عشر لجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية - شهادة مشاركة في كيفية اعداد الورقة البحثية جامعة ٢١ سبتمبر	التعليم



جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

Personal Skills	- Accept counseling, guidance and dealing with others. - Respect for work laws. - Conservation work confidentiality. - Have the ability to take full responsibility in my work. - Adaption with work stress.	- تقبل الإرشاد والتوجيه وحسن التعامل مع الآخرين. - احترام قوانين وأنظمة العمل. - المحافظة على سرية العمل. - القدرة على تحمّل المسؤولية الكاملة في العمل. - القدرة على التكيف مع ضغوط العمل.	المهارات الشخصية
Experience and skills in the field of development and quality assurance	- Adherence to scientific research standards and ethics - Fundamentals of quality control in medical laboratories	- الالتزام بمعايير البحث العلمي والأخلاقيات - أساسيات ضبط الجودة في المختبرات الطبية	الخبرات والمهارات في مجال التطوير وضمان الجودة
Projects	Anemia in renal transplant recipient	- فقر الدم لدى مرضى زراعة الكلى	المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	- Demonstrator at 21 September University for Medical and Applied Sciences.	- معيد في جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية.	الانتماءات المهنية
Training Courses and Workshops	- Teaching Methods - Exam and Assessment Design Methods	- طرق التدريس - طرق وضع الاختبارات	الدورات التدريبية والورش
Scientific Activities and Conferences	- The first scientific conference of the faculty of medical laboratory sciences and twelfth scientific conference of 21 university for medical and applied sciences	- المؤتمر العلمي الاول لكلية الطب المخبري الثاني عشر لجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية	الانشطة والمؤتمرات العلمية



جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

Publications	- Currently no publications.	- لا توجد منشورات علمية حاليًا.	الأبحاث المنشورة
Scientific Conferences	- The first scientific conference of the faculty of medical laboratory sciences and twelfth scientific conference of 21 university for medical and applied sciences	- المؤتمر العلمي الاول لكلية الطب المخبري الثاني عشر لجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية	المؤتمرات العلمية